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October 13, 2018

Advokát Kvasnica: Aj mne chcel Kočner prehnať guľku
hlavou
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S Mariánom Kočnerom má ako advokát Hedvigy Malinovej neuveriteľnú osobnú
skúsenosť. Neskôr sa aj jemu tento človek vyhrážal smrťou. Napriek vedomiu, kto ovláda
tento štát, a napriek skepse z toho, ako sa takýto štát postavil k rôznym kauzám, však
tentoraz vyšetrovateľom dôveruje. Roman Kvasnica.

BORIS NÉMETH Roman Kvasnica, kedysi advokát Hedvigy Malinovej, dnes zástupca
rodiny Kušnírovcov v prípadne vraždy Jána Kuciaka a jeho snúbenice.

v súvislosti s vraždou novinára a jeho snúbenice sa teraz hovorí, že v tom má prsty
Marián Kočner. Neviem, koľkí si ešte pamätajú kauzu Hedviga Malinová, ktorú si
zastupoval. Štát išiel vtedy proti tomuto dievčaťu. Už vtedy Kočner prišiel do styku
aj s tebou. Ako to bolo? 

Asi dva roky po tom, ako sa začalo trestné stíhanie Hedvigy, ma Kočner vyhľadal cez
jedného môjho známeho a chcel sa stretnúť. 

aký mal dôvod na stretnutie? 
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To som nevedel, bolo mi len povedané, že sa chce stretnúť. Nemám problém stretávať sa
s ľuďmi. Pri stretnutí mi povedal, že ide o Hedvigu a o to, že on má predstavu, ako by
vedel tú vec vyriešiť. Hedviga Malinová by vraj nemusela byť trestne stíhaná, ak by sa
aspoň sčasti priznala, že si útok na seba vymyslela.  Mala sa podľa neho teda aspoň
sčasti priznať, že  útok na jej osobu z 25. augusta 2006, keď ju prepadli dvaja páchatelia
v Nitre počas jej cesty na štátnicu z maďarského jazyka, bol vymyslený. 

hovoríme o kauze, do ktorej boli osobne zainteresovaní predseda vlády Fico,
minister vnútra Kaliňák a ďalší. V tejto megakauze, ktorú riešilo celé Slovensko, si
len tak príde za advokátom Hedvigy Malinovej nijako oficiálne nezainteresovaný
Marián Kočner a povie mu, že on vie, ako to vyriešiť? 

Pamätám si, že celkom dobre ovládal obsah vyšetrovacieho spisu a keď som sa ho pri
tom prvom stretnutí spýtal, v čom mene hovorí, povedal mi, že v mene premiéra, alebo
teda, že to riešenie mi hovorí za premiéra. Pri druhom stretnutí, o mesiac alebo dva
neskôr, mi to už spomínal ako odkaz od generálneho prokurátora Trnku. Už po prvom
stretnutí som mu povedal, že jeho riešenie neprijímam, lebo by som musel vyzerať ako
podvodník, keby som takéto riešenie Hedvige navrhol. Hedviga si totiž nič nevymyslela. 

on ti povedal, že hovorí v mene predsedu vlády? 

Áno, povedal, že hovorí v mene premiéra, alebo teda, že má riešenie za premiéra,
skrátka, že prišiel za Roberta Fica.

a keď si mu povedal, že Hedviga si nebude vymýšľať a že sa to celé tak nestalo, čo
urobil? Spokojne odišiel? 

Povedal, že sa ešte ohlási. Vravel som mu, že ten jeho návrh jej vôbec neponúknem.
Zhruba o mesiac až dva prišiel s novým riešením – aby šla na detektor lži. 

to už hovoril v mene generálneho prokurátora Trnku? 

Áno, vraj je to už dohodnuté s doktorom Trnkom, teda vtedajším generálnym
prokurátorom. Pri vyšetrení Hedvigy na detektore sme mali byť iba doktor Trnka, ja a
Hedviga. Nesúhlasil som s tým s argumentáciou, že detektor, ktorý organizuje Trnka,
Kočner alebo Kaliňák absolvovať Hedviga  nebude. Uviedol som mu tiež, že ak už doktor
Trnka tak veľmi chce, môže ísť s nami na opätovné vyšetrenie v Izraeli, kde už Hedviga
vyšetrenie absolvovala a odkiaľ  máme  výsledky. S tým by som problém nemal, s
detektorom na Slovensku áno. 

toto ti ponúkol Kočner v mene prokuratúry?

Áno, toto mi ponúkol za generálneho prokurátora. Vyzeralo to, že si nevymýšľa, veď jeho
priateľstvo s doktorom Trnkom bolo verejne známe a Trnkom viac krát verejne 
potvrdené. Nezabúdajme, že vyšetrovanie Hedvigy vtedy viedol doktor Kozolka, ktorý
priamo podliehal pod švagra pána Kočnera.

takže v prvom prípade hovoril za vládu, v druhom za generálneho prokurátora. 

Nemyslím si, že klamal. 
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čo je toto za štát, v ktorom niekto, kto má problémy so zákonom v rôznych
kauzách, chodí v mene vlády alebo Generálnej prokuratúry vybavovať veci s
advokátmi? 

To bola a myslím si, že ešte dlho bude, slovenská realita. Situácia bola mimoriadne
komplikovaná, pretože sme museli bojovať  s väčšinou slovenských médií, so slovenskou
polí ciou, s prokuratúrou, postupne so súdmi, mali sme proti sebe všetkých koaličných
politikov, a sčasti aj opozičných. Spomeňme si prosím, ako nakoniec chceli niektorí
slovenskí psychiatri umiestniť Hedvigu, asi aj s jej deťmi,  na pozorovanie do
zdravotníckeho ústavu.  V prípade Hedviga stáli všetci títo oproti. Kauza sa stala
zahraničnopolitickým problémom Slovenska a myslím si, že aj vnútrostraníckym
problémom Smeru. Fico s Kaliňákom, mocensky najvplyvnejší politici, sa do toho namočili
tak, že asi 14 dní po útoku vystúpili pred médiá, a bez toho, aby bolo trestné stíhanie vo
veci jej prepadnutia právoplatne zastavené, povedali, že ona si to celé vymyslela, pričom
uviedli množstvo dezinformácií. Treba sa spýtať pána Kočnera, že prečo, ale
pravdepodobne sa rozhodol  to všetko  vyriešiť.

škandalózne na tom je, že tento človek vystupoval v mene vlády a Generálnej
prokuratúry. 

Pán Kočner je doposiaľ netrestaná osoba, takže nemožno až tak vyčítať pánom Trnkovi,
Kaliňákovi a Ficovi, že s pánom Kočnerom udržiavali a asi aj udržiavajú priateľské vzťahy.
Zdá sa mi však, že oni vyznávajú rovnaké hodnoty. Možno jeho aktivita v mnou
zastupovanej kauze Hedvigy vychádzala iba z ich vzájomného priateľstva. V tom čase to
nikto za škandál nepovažoval, možno v budúcnosti ten pohľad bude iný.

ako sa to skončilo? Odišiel a bol koniec? 
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Po tom, ako som jeho riešenie odmietol, to bol na dlhší čas posledný kontakt. Ďalší prišiel
až v roku 2013 v inej kauze. 

v roku 2013 ti Kočner adresoval tieto slová: „Nechám mu prestreliť hlavu guľkou.“

Áno.

chcel ťa dať zavraždiť. Pri akej príležitosti povedal tú vetu? 

Po tom, ako som začal zastupovať jedného z mojich klientov a vedenie môjho klienta
dostalo pokyn od svojho najväčšieho akcionára, aby som bol pri všetkých rokovaniach s
týmto pánom vždy aj ja.

s Kočnerom? Bola to banka, ktorá s ním mala nejaký spor.

Ospravedlňujem sa, ale pre povinnosť zachovávať mlčanlivosť nie je možné uvádzať
informácie o spore. Môžem ale potvrdiť, že pán Kočner  vtedy zástupcom môjho klienta
povedal, že som arogantný, lebo som išiel proti Trnkovi. 

v kauze Hedviga?

Nie, všeobecne. A práve preto mi nechá prejsť hlavou guľku.

to povedal pred nimi? 

Áno, to im povedal. 

a oni čo na to?

Dozvedel som sa to až po niekoľkých mesiacoch úplne náhodne. Som rád, že mali potom
odvahu a uviedli to vo výsluchu do zápisnice, keď boli vypočúvaní vo veci môjho klienta.

toto je uvedené v oficiálnej zápisnici vyšetrovateľov?

Áno, bolo tam vedené aj trestné stíhanie. 

čiže naša polícia, vyšetrovatelia, vedeli o tomto Kočnerovom výroku z roku 2013?

Áno.

„Vždy som považoval Mariána Kočnera za nebezpečného človeka.“

a čo sa s tým stalo? 

Všetkých vypočuli, aj mňa ako poškodeného. Povedal som, že mám obavu, že to
ohrozenie nepodceňujem. Vyhrážky mi predsa adresoval pre výkon môjho povolania,
dokonca pre zastupovanie v konkrétnej veci. Ale vyhodnotili to ako priestupok. 

vypočuli aj Kočnera? 

Áno. 

čo im povedal? 
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Pokiaľ si to dobre pamätám, vysvetlil to ako nejakú slovnú hračku. A hoci sa viedlo
trestné stíhanie  pre čin nebezpečného vyhrážania sa, vyšetrovateľka z toho napokon
spravila priestupok. Sťažoval som sa na to, zrušili to a potom to znova klasifikovali ako
priestupok. Ďalej som to nesledoval, pretože bolo zrejmé, že orgány činné v trestnom
konaní nepovažujú pána Kočnera za tak nebezpečnú osobu , aby jeho vyhrážky boli
spôsobilé u mňa spôsobiť dôvodnú obavu, že vyhrážky  môže uskutočniť. Doteraz si
myslím, že moje obavy boli dôvodné a pán Kočner mal byť trestne stíhaný.

to bolo v roku 2013. Odvtedy si s ním nijaký kontakt nemal? 

Prišli od neho ešte nejaké vyhrážky v súvislosti s Hedvigou, alebo odkazy, že má na mňa
nejaké kompromitujúce materiály vo veciach môjho zastupovania iných klientov. Tomu
som už nevenoval nijakú pozornosť.

ako si vnímal, že ťa chcel dať zavraždiť? 

Pán Kočner je súčasť slovenskej reality. Vnímal som to ako dôsledok totálneho rozkladu
štátnych orgánov, pretože inak by sa menovaný pán pohyboval iba na okraji spoločnosti.
Podobné protiprávne konania sa stávajú všade, iná je iba reakcia štátnych orgánov. Je
neprípustné, aby výkon vášho povolania, a to jej jedno či ide o novinára, právnika,
politika, alebo športovca, bol obmedzovaný vyhrážkami o vykonaní násilia. Nečinnosť
štátnych orgánov pri takýchto situáciách dodáva násilníkom sebavedomie a odvahu
dopúšťať sa ďalších násilností.

pokladal si Kočnera za hochštaplera, alebo za nebezpečného človeka?

Vždy som ho považoval za nebezpečného človeka. Vždy! Odkedy som o ňom dostal prvé
informácie, zakaždým som bol upozornený, že je nebezpečný. 

a teraz rok 2018: si právnym zástupcom pani Kušnírovej. A Kočner je opäť v hre.

Teraz poprosím, aby sme dali nabok to, čo tu odznelo doteraz. Bolo by to z mojej strany
neprofesionálne.

to, že sa jeho meno objavilo opäť, je šok alebo normálne?

Priznám sa, že som to meno čakal, len som nevedel, v akých súvislostiach.

prečo si ho očakával?

Lebo od roku 1993 vnímam život slovenskej spoločnosti.

on je až taký silný hráč?

Čo považujeme za silu?

to, že ho rešpektuje štátna moc.

Rešpektuje ho a on je so štátnou mocou spojený. Ešte stále.
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„Keď sa vyšetrovanie skončí, mali by sme spoločne začať rozmýšľať, ako vôbec ku
takémuto obludnému zločinu prišlo.“

z toho, čo hovoríš vyplýva, že Smer sa síce tvári ako sociálna demokracia, no
rešpektuje podvodníka, ktorý tejto strane pomáha a je jej nástrojom.

Myslím si, že pán Kočner je súčasťou tejto moci. Už dlho mám pocit, že v našej krajine sa
najviac darí skupine ľudí, ktorá použije akúkoľvek politickú stranu a akúkoľvek ideológiu
na to, aby sa dostala k peniazom. Nie k svojmu biznisu – toto nie je biznis, to sú len
peniaze. Bohužiaľ, všetci sme sa mýlili v tom, že návrat brutality z pred roku 1998 už nie
je možný.

panovala tu ilúzia, že ľudia typu Kočner až tak nereprezentujú stranu Smer, Veď
Smer je za Európsku úniu. No z toho, čo hovoríš, vyplýva, že to bola iba ilúzia.

Neviem aké som mal ilúzie o strane Smer, asi žiadne. Úplné precitnutie som pocítil v
čase, keď som nahliadol do spisu prepadnutia Hedvigy Malinovej v roku 2006, a keď som
s rodinou Malinových prežíval ich mediálny lynč.

túto ilúziu tu živili aj demokratické elity.

My ľudia sme proste takí. Nechceme vnímať realitu, chceme radšej pokojne spať.

prvýkrát by sa mohlo stať, že ak vo vražde novinára a jeho snúbenice má prsty
Kočner, tak to poškodí vládnu moc.

Navrhujem, aby sme zatiaľ vychádzali iba z doterajších výsledkov vyšetrovania a plne
dôverovali vyšetrovateľovi. Uvidíme, čo prinesie ďalší priebeh vyšetrovania. Rád sa
potom podelím o môj názor. Jednoznačne sa však ukazuje, že sa treba púšťať aj do
zápasov, o ktorých si vopred myslíme, že sú prehraté.

tento už nevyzerá ako vopred prehratý.

Spomeňme si, že najskôr  sme si mysleli, že sa to nedá vyšetriť. Teší ma, že aj policajti si
už uvedomujú, že je jednoduch šie sa správať zákonne a robiť si svoju prácu
profesionálne.

prečo si to neuvedomili pred rokom, piatimi či desiatimi?

Väčšina príslušníkov policajného zboru sú slušní a pracovití ľudia. Musíme vždy
posudzovať konkrétne zlyhania. Vražda dvoch nevinných mladých ľudí nahnevala
všetkých slušných ľudí na Slovensku a okamžite vzrástli nároky nás občanov na prácu
polície. Vznikol ohromný tlak verejnosti a médií na zistenie páchateľov, takže policajti
dostali relatívne voľné pôsobenie. Mimoriadne pomohol aj Europol svojou odbornosťou.

je neuveriteľné, že sa v takejto veci, kde ide o krk politickej moci, dostane k slovu
dobrý vyšetrovateľ.

Hlavnú ťarchu znášajú vyšetrovatelia a prokuratúra sa k nim správa korektne.



7/10

BORIS NÉMETH

ako je to možné?

V tomto okamihu ide vyšetrovanie úplne mimo politickej moci. Myslím si, že ťažšie chvíle
pre vyšetrovateľa ešte nastanú, pretože zatiaľ nikto netuší, pri kom sa to celé môže
skončiť. Je veľmi dobre, že naši policajti sa pri vyšetrovaní  stretávajú s kolegami z
Europolu a vidia, ako sa správajú profesionáli. Som presvedčený, že nám Slovákom
treba vysvetľovať, prečo sa oplatí mať právny štát  a našim policajtom zasa to, prečo sa
oplatí správať sa profesionálne.

keď na miesto činu príde Krajmer, každému napadne, že od začiatku si moc
uvedomovala výbušnosť celej situácie a chcela to kontrolovať.

Pre mňa je zaujímavé iba to, či jeho prítomnosť na mieste činu nejako ovplyvnila priebeh
vyšetrovania. Myslím si, že nie.

už len to, že tam išiel, o niečom svedčí, nie?

To, čo sa stalo, bolo výnimočné a všetci tam chceli ísť. Policajti sú, skrátka, zvedaví. Na
tom by som kauzu nerobil.

to, že to dostal poctivý vyšetrovateľ, znamená čo?

Opakujem, väčšina príslušníkov Policajného zboru SR sú slušní, pracovití ľudia.
Vyšetrovateľ doktor Juhás je podľa mňa v poriadku ľudsky aj profesne. Možno čas ukáže,
že sa robili aj nejaké zásahy v neprospech tohto vyšetrovateľa. Zdá sa mi, že  mu veľmi
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pomohol záujem verejnosti, médií, Európskej komisie, Európskeho parlamentu. Chránilo
ho to a stále ho to chráni.

vždy si mi hovorieval, že v takýchto prípadoch nejde o to, ako to naozaj bolo, že to
nemám čakať. A teraz s touto dlhoročnou skúsenosťou hovoríš, že v tomto prípade
ide o pravdu?

Napriek tomu, že viem, v akom strašnom rozklade sú štátne orgány, musíme týmto
ľuďom veriť. Nemôžeme ich posudzovať cez ministra, alebo nadriadených. Takéto
závažné trestné činy nikto za Slovákov nevyšetrí. Chcem ťa ubezpečiť, že skôr ako som
rodine Kušnírovcov odporučil, aby vyšetrovateľovi dôverovali, strávil som s ním viacero
rozhovorov a klientom som odporučenie dal po dlhej úvahe. Som rád , že som sa nemýlil.
Mamička zavraždenej Martinky môže svoje stanovisko kedykoľvek zmeniť, ale všimol
som si, že vyšetrovateľa a jeho tím dôvera rodín oboch zavraždených, ako i väčšiny
slovenskej verejnosti nesmierne zaväzuje.

ľudia mi hovoria, či tu zasa neobetovali nejakých pešiakov, ktorí s tým nič nemajú.
Čo by si im povedal?

Že je prirodzené, ak takto rozmýšľajú. Keď videli a niektorí aj pocítili, ako funguje tento
štát, majú právo na nedôveru. To by bola aj moja reakcia, keby som nebol dobre
informovaný.

uznesenie o tom, ako obvinených sledovali, zatýkali a podobne, je z tvojho
hľadiska kvalitné?

Dôvody, pre ktoré boli proti všetkým štyrom vznesené obvinenia, sú absolútne namieste a
sú preukázané. To nie je nejaká konštrukcia na „zalepenie očí“ verejnosti, ani na
dosiahnutie mediálneho pokoja.  Postup polície považujem zatiaľ z hľadiska ochrany práv
poškodených za zákonný a profesionálny. 

jeden z obvinených hovorí, že celé to bolo na objednávku Kočnera. Tvoja reakcia?

Môžem vychádzať iba z medializovaných informácií. Sú to dva samostatné okruhy
otázok. Prvý je, či obvinením štyroch osôb sa vyšetrovanie ukončilo. Druhý okruh sa týka
ich vzťahu k pánovi Kočnerovi. K prvému poviem, že vyšetrovanie je iba v polovici,
možno trocha za ňou, vyšetrovateľ urobil  gro práce pre dôvodné vznesenia obvinení,
veľmi kvalitne sa zabezpečili dôkazy. Vyšetrovanie však pokračuje smerom ku zisťovaniu
hlavného objednávateľa ako osoby, ktorá mohla mať eminen tný záujem na usmrtení Jána
Kuciaka. Čo sa týka osoby pána Kočnera, treba aj tu, nech to znie akokoľvek
nepopulárne, vychádzať z prezumpcie neviny. Zatiaľ mu nebolo vznesené obvinenie,
takže neviem reagovať.

„Väčšina príslušníkov Policajného zboru SR sú slušní, pracovití ľudia.“

sú tu dve indície. Jedna slabšia, že Kočnera preložili z jednej väznice do inej vraj
preto, aby ľudia, ktorí sú namočení v jednej veci, neboli spolu. Tá silnejšia indícia
je, že jeden z obvinených to sám povedal. Mohol by si vymýšľať?
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Pri tom, čo mu hrozí za účastníctvo na vražde Jána Kuciaka, je  krivé obvinenie
zanedbateľné. Treba tvrdo pracovať ďalej a vyšetriť všetky podozrenia.

vieš v tomto smere viac, než to, čo sa už vie?

Nie. Mám iba určité pocity z medializovaných informácií, a to už od konca februára, keď
som sa dozvedel, že niekto zavraždil Jána Kuciaka a Martinu Kušnírovú. Robím si z toho
samozrejme aj nejaký obraz a názor, a ten mám stále rovnaký.

dať zabiť novinára – to je ako dať zabiť policajta, advokáta, prokurátora. Taký
človek si na seba privoláva celú mašinériu.

Myslím si, že našťastie si väčšina z nás váži ľudský život, takže vieme rozmýšľať iba v
týchto intenciách. Nemá zmysel vnikať do myslenia človeka, ktorý sa rozhodne vziať
inému život.

prezident ešte pred vraždou hovoril, že žijeme v mafiánskom štáte a strašne tým
rozhneval stranu Smer. No to, čo si práve povedal, znamená, že od Kisku to bolo
ešte jemné tvrdenie.

Bolo dosť jemné.

v akom štáte si potom advokátom?

(Smiech.) Nuž, nepokladám Slovenskú republiku za právny štát. A to nehovorím prvýkrát.

a za aký?

Ak neukážeme Európe, že tam svojimi hodnotami skutočne patríme, tak sa vystavujeme
veľkému riziku. Zatiaľ Európu presviedčame skôr o tom, že do nej nepatríme, keďže si
nevieme spravovať vlastný štát.

ľudia majú nedôveru, no i nádej v kauze vraždy novinára a jeho snúbenice. Čo
povieš tým, ktorí ostávajú skeptickí?

Vychádzam z aktuálneho stavu vyšetrovania, a ten hovorí, že dôkazy sú silné, že boli
mimoriadne profesionálne vznesené obvinenia, že boli vysoko dôvodné pri všetkých
štyroch a ak budú vyšetrovatelia pokračovať takto aj ďalej, tak budú páchatelia stáť pred
súdom. Potom uvidíme, čo sa bude diať.

bude tam stáť aj objednávateľ?

Nechcem predpovedať. Základná vec je, aby tím vyšetrovateľov mohol ďalej nezávisle
pracovať. Treba byť obozretný a citlivo vnímať všetky signály, ktoré sú okolo tohto
vyšetrovania.

predseda Smeru vyhlásil, že talianska stopa je vylúčená, takže sa im ešte budú
všetci ospravedlňovať. Ako čítaš toto jeho vyjadrenie?

Pán Ficoasi  nemá k dispozícii všetky informácie.

zjavne ich má.
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(Smiech.) Nemám ambíciu hodnotiť slovenskú politickú scénu ani pána Fica. No tvári sa
tak, ako keby nemal všetky tie informácie, ktoré sú zverejňované každý deň.

teraz sa stretávaš s rodinami Jána a Martiny. Aký je to pocit?

Všetci chceme veriť, že túto situáciu už nikdy nezažijeme. Pozorovať ich, pozorovať bôľ,
ľudské nešťastie, beznádej, niekedy náznaky nádeje, je strašné a bolestivé. Je veľmi
dôležité, aby im občianska spoločnosť neustále dávala najavo, že stojí pri nich. Musia tiež
vidieť, že vyšetrovanie napreduje.  Toto vyšetrovanie beriem ako dlh voči dvom mŕtvym
mladým ľuďom. Uvidíme, aké súvislosti sa ešte ukážu a vynoria vo vzťahu k politickým
stranám. 

Keď sa vyšetrovanie skončí, mali by sme spoločne začať rozmýšľať, ako vôbec ku
takémuto obludnému zločinu prišlo a kto je za to zodpovedný. A takisto o tom, prečo
niekto v minulosti zanedbal svoje povinnosti, niekedy aj úmyselne a nevyšetril poriadne
to, čo bolo treba vyšetriť. A prečo neboli vždy páchatelia postavení pred súd. Keď sa
vyšetrovanie ukončí, príde čas na tieto úvahy. No nateraz by som bol ešte zdržanlivý.

Prečítajte si aj: Alena Zsuzsová figuruje v ďalšej vražde. Jej meno
sa spája s bývalým primátorom Hurbanova Lászlóom
Basternákom

Roman Kvasnica je jeden z majiteľov vydavateľstva W Press.

Tento text ste mohli čítať len vďaka našim predplatiteľom. Pridajte sa k nim a predplaťte si
.týždeň.

Ak ste našli chybu, napíšte na web@tyzden.sk.
.štefan Hríb + .rozhovory +
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